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 Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata
a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
             D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 16.12.2013, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr. 6329/ 14.12.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 21 de consilieri
atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 /
2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
 
            La sedinta participa:
§  d-nul  Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
§  d-na Carmen Grosu - director executiv , Directia economica;
§  d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
§  d-nul Dan Liviu Pogorevici - Director Administratie publica locala;
§  d-nul Marian Mihu - inspector  serviciu comunicare;
§  d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
§  d-na Cristina Costin - sef serviciu, investitii, fond locativ;
§  d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local.
 
             La  sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
 
In continuare dl. Presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea prezinta proiectele ordinii de zi care cuprinde:
 
1. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii "Realizarea instalatiilor de
iluminat ornamental in Piata Unirii - municipiul Focsani";
 
2. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul Focsani pe anul 2013;
 
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 voturi „pentru" si 3 voturi „abtinere" a d-nilor consilieri
Gheorghita Berbece, Neculai Tanase, Lilian Ilie.
 
 
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investitii "Realizarea instalatiilor de iluminat ornamental in Piata Unirii - municipiul Focsani".
Dl. consilier Neculai Tanase "stimati colegi constat ca in timp ce colegii dumneavoastra si ma refer la majoritatea USL voteaza
la ceas de noapte legi penale, observ ca la noi aici la Focsani se propun sedinte in dimineata zilei fara sa stim despre ce este
vorba. Nu avem nici un raport in spatele acestor proiecte de hotarari. Chiar as vrea sa fac un protest si nu este prima oara cand
se intampla, venim cu niste proiecte fara a fi argumentate intr-un fel, nu stiu ce se intampla, pentru ce votam noi aceste
proiecte? Este o urgenta, este de indata sa stim si noi d-le Primar si nu ma adresez numai dumneavoastra, ci ma adresez
tuturor. Nu este corect, eu nu pot sa votez, eu va spun de la inceput din respect pentru cetatenii pe care-i reprezint nu pot sa
votez „da" sau „impotriva" ceva ce nu stiu. Cand o sa stiu despre ce este vorba atunci o sa votez, deocamdata va spun ca ma
„abtin"."
Dl. Primar Decebal Bacinschi "in cursul zilei de vineri am primit un telefon de la Directia de Finante si mi s-a spus ca data de
16.12.2013 este ultima zi cand se mai pot face plati. In conditiile in care aveam posibilitatea sa platim pe 23, 24.12.2013, fiind
sedinta pe data de 19.12.2013 am spus ca nu este nici un fel de problema, dar venind cu acest nou termen, pe data de
16.12.2013, am zis sa convocam aceasta sedinta de indata la ora 10,00 astazi in conditiile in care proiectele o sa se supuna
atentiei dumneavoastra vor fi aprobate sa am posibilitatea pana dupa-amiaza sa fac platile. Cred ca era in jurul orei de 12,30
cand am primit aceasta comunicare de la Directia de Finante."
Dl. consilier Neculai Tanase "si nu a fost timp sa se faca un raport, o documentare a acestor proiecte?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi "d-le consilier toate proiectele sunt perfect legale, au raport in spate, au tot ce le trebuiesc."
Dl. consilier Neculai Tanase "probabil aveti dumneavoastra pentru ca noua nu ne-ati dat nimic."
Dl. Primar Decebal Bacinschi "nu s-au transmis?"
D-na Cristina Dascalescu "am transmis sambata toate documentele."
Dl. consilier Lilian Ilie "d-le Primar sunt de acord ca cei de la Finante v-au transmis ca trebuie astazi sa facem aceste plati, dar
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eu nu pot sa fiu de acord ca la aceste proiecte de hotarare sa nu avem nimic, nici un raport, nimic. Nu putem vota ceva fara sa
cunoastem."
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu "d-le presedinte de sedinta vreau sa va propun ceva. Suntem in slujba cetatenilor, avem
rapoartele haideti sa discutam aici. Daca la comisia de buget s-a votat mai repede, ne lamurim aici despre ce este vorba, nu
putem spune ca nu suntem informati, dumnealor se vor abtine sau vor vota in cauza, cunoscand problema. Haideti sa discutam
exact despre ce este vorba."
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan "d-le presedinte, stimati colegi, exista o practica, o cutuma a Consiliului Local si cred ca
este de bun simt, ca atunci cand se convoaca o sedinta de indata toate aceste documente pe care dumneavoastra le solicitati
pe buna dreptate, in speta rapoartele care stau la baza proiectelor de hotarare sa le gasim la comisie atunci cand le discutam.
Din cate stiu am venit in sala de sedinte acum 5-10 minute de la comisia de buget, acolo s-au discutat punctual fiecare proiect
de hotarare de pe ordinea de zi, tocmai datorita faptului ca aceasta sedinta este de indata si intotdeauna s-a intamplat lucrul
acesta, nu am avut niciodata pe mail-urile noastre sau in dosarele personale aceste rapoarte la Hotararile de Consiliu Local
propuse a fi dezbatute in plenul Consiliului. Nu stiu de ce atata tam tam pe un subiect cu care noi suntem obisnuiti sa lucram
asa. D-le presedinte cred ca lucrurile au fost dezbatute suficient, haideti sa trecem la vot."
 
Dl. presedinte de sedinta Puiu Dragos Horhocea "tot ceea ce discutam aici au fost discutate in comisie acum 20 de minute pe
fiecare proiect in parte. Practic toata lumea din sala, toti cei care vom vota astazi am vazut fiecare proiect, nu inteleg de ce mai
facem zeci de mii de discutii, sunt declaratii politice, sunt de acord. Atata timp cat am fost de acord sau ne-am abtinut in
comisie sa trecem sa votam."
Dl. consilier Neculai Tanase "d-le presedinte cred ca dumneavoastra sunteti   intr-o eroare, stiti cand s-a facut anuntul pentru
comisie? Eu de exemplu am aflat intamplator acum 15-20 minute."
Dl. consilier Catalin Vrabie "stimati colegi ca am aflat la 8,30, la 9,00, la 9,30, dl. consilier Tanase a fost la sedinta de comisie,
ati fost la sedinta."
Dl. consilier Neculai Tanase "am venit cu intarziere pentru ca nici macar nu am stiut de sedinta."
Dl. consilier Catalin Vrabie "ati fost la sedinta, este o scapare a aparatului, cu ocazia aceasta le-am atras atentia, nu o sa se
mai intample. Fie ca am aflat la 8,30 - 9,00 - 9,30 este o sedinta destul de simpla, avem de votat niste alocari de sume in asa
fel incat sa achitam pana la sfarsitul anului tot ce avem de achitat. Este vorba de utilitati la scoli, de datorii la doua, trei scoli
care au datorii restante si de alocare la Oraselul Copiilor, sunt trei chestiuni mari si late, care nu suporta o discutie atat de
lunga. Discutam dupa aceea de ce s-a facut intr-un fel sau altul, stabilim cu dl. Primar ce trebuie sa faca aparatul mai departe,
haideti sa trecem la vot este o sedinta de indata. Asta si spune sedinta de indata este o sedinta pe picior, este o sedinta unde
se primesc materialele cu 5 -10 minute inainte. Nu sunt chestiuni care sa suporte foarte multe discutii. Haideti sa trecem la vot,
votati cum considerati ca este bine pentru interesul cetateanului si dupa care discutam procedura ulterior."
Dl. Primar Decebal Bacinschi "cineva a facut aici propunerea sa luam fiecare pozitie in parte ca sa o discutam si astazi
dimineata am vorbit cu 3-4 unitati si am intrebat ce datorii mai au. Ca sa luam legatura cu 60-70 de unitati este greu de vineri si
efectiv proiectul l-am terminat acum dimineata cu o ora inainte de a incepe aceasta sedinta pentru ca unii colegi de-ai nostri,
unitati din subordine, au inteles ce bani le mai trebuie, unii ce bani mai au de platit, a trebuit sa discutam cu toti referitor la ce
facturi mai au de plata anul acesta. Aceasta discutie am finalizat-o acum putin timp, cand eram la sedinta de comisie. A trebuit
sa luam legatura cu toti directorii, acesta este motivul pentru care am ajuns pana aici. Nu este nici un fel de scuza din partea
mea, nu am dorit altceva decat astazi sa avem posibilitatea acolo unde mai avem niste datorii sa le platim. Nu le platim astazi
este ultima zi, asta e le platim anul viitor."
Dl. consilier Aurel Bacu "am discutat pana acum o procedura, nu stiu or fi sau nu sincope, este o sedinta de indata, am mai
facut sedinte de indata, dar noi suntem la discutarea proiectului nr. 1 dupa cate imi amintesc si nimeni de aici nu stie care este
proiectul cu nr. 1, mai ales presa, este aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii "Realizarea
instalatiilor de iluminat ornamental in Piata Unirii - municipiul Focsani", acesta est proiectul nr. 1, iar pentru acest proiect se
aloca inca 5 miliarde lei. Deci un obiectiv care deja este realizat si inaugurat si pentru care mai dim 5 miliarde lei sa mai punem
o emblema pe care scriem "La multi ani" si nu mai stiu ce. Eu stiu ca de cand sunt in Consiliul Local un obiectiv ca sa fie
realizat i se aproba indicatorii tehnico-economici, dupa care dureaza nu stiu cat si dupa care se apuca lumea de treaba si se
realizeaza obiectivul daca se realizeaza pentru ca imi amintesc la fel de bine ca am mai aprobat in aceasta vara si toamna
indicatori tehnico-economici la multe strazi din Focsani, strazi care vor ramane nefacute pana la finalul acestui an, chiar daca
au fost in plan sa le facem. Pe picior se aproba indicatorii tehnico-economici la un obiectiv care deja functioneaza si cat? 5
miliarde lei in conditiile in care sunt facturi la scoli si obiectiv mult mai urgente a fi realizate decat acesti 5 miliarde lei. Oare
pentru ce sunt banii acestia, 5 miliarde? Eu si grupul nostru pentru asta nu voteaza. 5 miliarde lei erau folositori cetatenilor care
ne-au trimis aici pentru cu totul altceva, nu pentru acest sclipici."
Dl. consilier Neculai Tanase "sa inteleg ca au inceput discutiile vis-à-vis de proiectul nr. 1, nu? Vis-à-vis de acest proiect nr. 1
eu am inteles ca s-a facut deja investitia si acum trebuie platita, nu?"
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 15 voturi „pentru" si 6 voturi „abtinere" a d-nilor
consilieri Gheorghita Berbece, Neculai Tanase, Lilian Ilie, Lionida Milea, Aurel Bacu si a d-rei consilier Manuela Axente,
devenind hotararea nr. 365
 
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul
Focsani pe anul 2013. 
Dl. consilier Aurel Bacu „as intreba-o pe d-na Grosu la cat se ridica valoarea banilor pe care ii dam pentru achitarea unor facturi
la lucrarile care deja s-au executat in obiectivele scolare, aveti o suma?"
D-na Carmen Grosu „in acest proiect este vorba de  53 mii lei alocati pentru Scoala nr. 7, 1,300 miliarde lei la Colegiul Unirea,
iar restul de  2,2 miliarde lei sunt doar facturi de utilitati scolare."
Dl. consilier Aurel Bacu „in total fac 4 miliarde lei pentru obiective si 5 miliarde pentru plata plasei cu sclipici."
Dl. presedinte de sedinta Puiu Dragos Horhocea „am un amendament de facut si anume: propun diminuarea cheltuielilor la
Liceul nr. 1 Edmond Nicolau cu 35 mii lei si suplimentarea sau alocarea sumei de 35 mii lei pentru Liceul Ion Mincu."
Dl. consilier Catalin Vrabie "s- a tot vorbit despre plasa asta cu slipici de care spune dl. consilier Bacu, dar plasa aceasta este
tot pentru cetatenii municipiului Focsani, nu este nici pentru dumneavoastra, nici pentru nimeni altcineva. Cei 4 miliarde de care
spuneati in antiteza cu cei 5 miliarde alocati la  Oraselul Copiilor reprezinta tot ce inseamna facturi existente la acest an.
Atentie! Este o precizare pe care trebuie sa o intelegem, Primaria municipiului Focsani nu mai are la acest moment fata de nici
un constructor din municipiul Focsani, care a lucrat la scoli, nici o datorie si cu banii pe care i-am alocat acum achitam tot ce
inseamna facturi la utilitati pana la sfarsitul anului. Adica si daca am fi avut 20 miliarde lei nu puteam sa-I alocam in avans
pentru plata facturilor din ianuarie, februarie sau alte facturi. Se putea aloca in timpul anului mai mult, asta este o alta discutie,
dar la momentul acesta noi am achitat toate facturile pe care le avem transmise catre Consiliul Local si Primaria municipiului
Focsani de la toti constructorii din municipiul Focsani."
Dl. Primar Decebal Bacinschi "d-nelor si d-nilor consilieri in municipiul Focsani in 2000 si 2004 am facut niste investitii legate de



acest iluminat ornamentat de sarbatori. De atunci au fost alocate sume foarte mici pentru oras, pentru aceaste sarbatori de
iarna. Anul acesta am considerat ca este cazul sa suplimentam un pic pentru ca de ani de zile nu s-au mai cheltuit, daca retineti
si daca stiti si stiti de altfel, in fiecare an nu am facut altceva decat am montat acele elemente vechi si de demult. Ele au fost
inventariate si in fiecare an ele au fost folosite. Anul acesta am considerat fiind Piata noua ca este necesar o investitie pentru
copii de sarbatori. Aceasta investitie ramane a noastra, ea va fi inventariata, o vom folosi la anul si peste doi ani s.a.d.m., deci
am facut o investitie de acum pentru Piata Uniri nou refacuta. Stiti ca inainte de a reface Piata Unirii era o plasa pe toata
suprafata Pietei, s-a renuntat la ea si acum s-a montat alta, de aceea am facut aceasta investitie anul acesta."
Dl. consilier Neculai Tanase "stiu ca nu prea va convine ca iau cuvantul, dar asta este. Deci d-le Primar ceea ce spuneti
dumneavoastra departe de mine gandul ca n-as fi de acord cu aceste investitii frumoase pentru focsaneni, insa aceste investitii
trebuiesc discutate, eu asa cred. In momentul de fata, personal nu sunt in situatia de a sti daca aceasta rectificare bugetara, de
exemplu, este in regula sau nu. Eu nu pot  sa votez in sensul acesta, nu exista din punctul meu de vedere transparenta
necesara pentru a putea spune ca in momentul de fata aceasta rectificare este in regula din toate punctele de vedere. In
situatia aceasta o sa ma abtin la vot, eu nu pot sa dau un vot in care sa nu stiu absolut tot."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendament si se adopta cu 18 voturi „pentru" si 3 voturi
„abtinere" a d-nilor consilieri Gheorghita Berbece, Neculai Tanase, Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 366
 
Dl. Primar Decebal Bacinschi "saptamana aceasta avem foarte multe activitati o sa le dam  si la presa, dar eu vreau sa vi le
aduc dumneavoastra in atentie. Joi pe 19.12.2013 de la ora 08,00 si cred ca va fi si pe 20.12.2013, impartirea celor 400 de
pachete de la Cantina de Ajutor Social. Stiti ca am aprobat suma de bani pentru a imparti aceste pachete, daca doriti sa
participati nu este nici un fel de problema, masinile vor pleca de la Cantina de Ajutor Social, s-au facut toate demersurile
necesare ca totul ca fie in regula, inclusiv DSV, DSP si toate celelalte. Pentru ca nu prea ne intelegem cu cei de la Directia de
Sport, am considerat si as cere si parerea dumneavoastra, noi vrem sa premiem numai din municipiul Focsani 17 sportivi. Daca
ati fi de acord inainte de inceperea sedintei ordinare de joi acesti sportivi sa fie premiati aici in cadrul Consiliului Local, sa-i
invitam aici sa-I premiem. Am mai hotarat pe data de 19.12.2013, ora 17.00 - 17.30 cand veti termina sedinta de Consiliu Local
sa mergem cu totii in Piata Unirii si sa deschidem Oraselul Copiilor, sa vina Mos Craciun, sa impartim daruri la copii, aici in fata,
pe explanada, unde se vor aprinde si beculetele acestea de aici. Iar la ora 18.00 daca doriti sa participati la sala Balada la Mos
Craciun European concurs organizat de Consiliul Local al Tinerilor din municipiul Focsani. Vineri la ora 10,00 avem de premiat
cuplurile care au implinit 50 de ani de casatorie si am spus sa fie la ora 10,00 aici in sala mare fiind vorba de 19 cupluri. Am zis
sa participati si dumneavoastra este un lucru foarte frumos. Cam acestea ar fi activitatile care noi    le-am propus saptamana
aceasta si ne-ati face placere sa fiti alaturi de noi. Totodata o sa va inmanam niste invitatii pentru maine la ora 11,00 la CET-ul
nou, dorim sa punem in functiune noua centrala cateva luni mai devreme fata de contractul initial. S-au terminat probele si daca
doriti maine sa participati va invitam cu placere."
 
Dl. presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera
lucrarile sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
             Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
 
 
 
 
            PRESEDINTE DE SEDINTA,                               S E C R E T A R U L
                                                                                    MUNICIPIULUI FOCSANI,
               Dragos Puiu Horhocea                                  Eduard-Marian Corhana
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